
Referat fra bestyrelsesmødet den 7.02.2024
Bestyrelsen var mødt fuldtallig op.

Den økonomiske status er tilfredsstillende, siger kasserer Vagn, men hvis det
skal forblive sådan, så forudsætter det at budgettet overholdes. Fra 2023
regnskabet er der overført 8280 kr. til 2024.

En ny finansieringsform for de passive seniorklubber under VSL drøftes for
tiden. Der er ikke kommet noget nyt frem endnu. Da RAF1917's veteraner ikke
er en passiv seniorklub, så kommer det ikke til at vedrøre os. Vagn deltog i
klubbernes seneste møde.

Aktiviteterne for 2024 blev diskuteret. Evald havde foreslået en frokost på
”Hyttefadet” i Nyhavn. Henning havde besøgt ”fadet” og undersøgt
adgangsforhold m.v. ”Hyttefadet kom på aktivitetslisten i 3. kvartal.
(aktivitetslisten kommer snarest også på hjemmesiden). I 1. kvartal er et
besøg på SAS museet med efterfølgende frokost på programmet. Jesper vil
forespørge om vi kan holde generalforsamlingen samme sted. I 2. kvartal
påtænker vi en veteranfrokost i Esbjerg området evt. med besøg på et
museum. Henning er tovholder og vi forsøge at få en lokal kontaktperson. Vi
har tidligere talt om et besøg på Dybbøl Mølle og en aktivitet der, men flere
bestyrelsesmedlemmer er i tvivl om hvormange medlemmer vi har i Sdr.
Jylland og hvormange der evt. villel tage en tur til Dybbøl, så det forslag
henligger stadig i bunken af ubenyttede forslag. I 4. kvartal fandt vi foreløbig
kun økonomi til at holde julefrokosten i Odense, en gang først i december
måned. Vi vil tage fat i vores aktive medlemmer i Odense for at få sat
nærmere sted og dato på.

Den gennemsnitlige udgift pr. aktivitet er budgetteret til 5515 kr.

Generalforsamlingen forsøges som sagt afholdt hos SAS den 19. marts fra kl.
12 efter et besøg på SAS museet med start tidspunkt kl. 1100. Nærmere
indkaldelse kommer til medlemmernes e-mail.

(Vi skal huske listen med afdøde medlemmer og en liste med antal deltagere i arrangementer i
2023 til formandens beretning)
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